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Bewonersplatform Nellestein  Concept notulen 

Maandag 22-10-2018, 19:30-21:30 uur 

Locatie: Campanile 

Voorzitter:   Clemmy Tjin 

Notulist / actielijst:  Joke Arts 

  

Deelnemers: 

 Naam Hof E-mailadres 

1 Ada Somsen Liendenhof  

 

 

 

 

Bewonersplatformnellestein@gmail.com 

2 Amy Abdou Leerdamhof 

3 Gerjan Bleumink Leksmondhof 

4 Johan Schuuring Leusdenhof 

5 Joke Arts Leerdamhof 

6 Marianne Schaap* Leusdenhof 

7 Marja Dijst* 

(mdijst@planet.nl)  

Liendenhof 

8 Paul Dudink* 

(pdudink@planet.nl)  

Liendenhof 

9 Peggy Leurs Lopikhof 

10 Renny van Delden Liendenhof 

11 Sanne Bruijne* Leerdamhof 

 

Aanwezigen, zijnde geen bewoners 

 Naam Emailadres Functie / organisatie 

1. Kenneth Macnack* K.Macnack@civicamsterdam.nl  Participatie en opbouwwerk Zuidoost (POZO) 

2. Gerson Menso* G.Menso@amsterdam.nl  Gemeente Amsterdam, operationeel beheerder 

3. Clemmy Tjin Clemmy.Tjin@amsterdam.nl  Gemeente Amsterdam, gebiedsmakelaar 2-7 

4. Joost Coulier j.coulier@amsterdam.nl  Gemeente Amsterdam, beheer coördinator 

*agenda leden 

 Afwezig 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tijd Agendapunt Tijds- Wie geeft 
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duur toelichting 

19:30  Opening en vaststellen agenda.  10 Voorzitter 

19:40 1. Actielijst vorig overleg 10 Allen 

19.50 2. Mededelingen/ In gekomen stukken 15 Allen 

20.05 3. Stand van Zaken: 

• Woonomgeving/Openbare Ruimte 

• Initiatiefgroep voorzieningen Nellestein 

• BVN 

• Amsta/ Lopikhof1 

• Maaiveld 

30 Allen 

20.35 4. Update Langerlust 10 Clemmy 

20.45 5.  W.v.t.k 30 Allen  

21.15 5. Rondvraag 10 Allen 

21.25 7. Afsluiten   Voorzitter 

 

Opening: 

Joke Arts opent de vergadering en vraagt aan Clemmy Tjin of zij voorzitter wil zijn zij neemt deze rol 

op zich. De agenda wordt zonder wijziging vastgesteld. 

 

Actielijst: 

Punt 1: Volgen uitvoering GGD rapport inzake ratten overlast. 

Clemmy heeft een afspraak gemaakt met de GGD, Mark Bronkhorst( GGD Amsterdam 

Dierplaagbeheersing) en zij gaan samen met Anja Binnenkamp ( Gebiedsbeheerder) de wijk door met 

het rapport om te kijken welke adviezen er zijn en hoe en wie de adviezen moet uitvoeren. Dit punt 

blijft op de actielijst staan 

Punt 2: Update Langerlust. Er is een persbericht uitgegaan waarin het Stadsdeel aangeeft dat 

Langerlust voorlopig openblijft. Met dank aan de actievoerders. Dit punt gaat van de actielijst af. 

 

Mededelingen: 

Clemmy deelt mee dat Joost Coulier weg is bij Beheer. Het dagelijks beheer van de openbare ruimte 

is ondergebracht bij Stadswerken. Anja Binnenkamp is de Gebiedsbeheerder. 

Peggy vraagt hoe het zit met de subsidie groen, zij heeft wel de vraag gehad op welke naam het 

“beheerscontract” moet komen te staan en verder heeft zij niets gehoord. Clemmy vraagt of Peggy 

de historie aan haar wil sturen dan kan zij er achteraan gaan. 

 

Stand van zaken: 

Meta Bloding heeft namens de Initiatiefgroep voorzieningen Nellestein een brief naar Amsta 

gestuurd. 

Peggy gaf aan dat men nog in bespreking is en er nog niets bekend is. 1 November sluit het 

verzorgingshuis. 

Commissiewoonomgeving: De herfstschouw is geweest Anja Binnenkamp was hierbij aanwezig. Alle 

punten van de lente schouw zijn nog van kracht. De gemeente is nu aanzet om alles op te pakken. 

De gaten bij het Carillon zijn opgevuld. 

De winter schouw gaat niet door. 

BVN - kort verslag van de ALV gegeven door Johan, Joke en Renny die daar aanwezig waren. 

RVV- ontheffingen Nellestein (Maaiveld): De bijeenkomst is goed bezocht er is ook nog een enquête 

gehouden.  

De project groep RVV-ontheffingen Nellestein gaat de uitslag van deze enquête samen met alle andere 

verzamelde input (uitslag OIS enquête, rapport workshops, verslag inloopbijeenkomst) betrekken bij de 

besluitvorming.  
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De projectgroep gaat de besluitvorming  voorbereiden en verwachten dat het Dagelijks Bestuur van 

stadsdeel Zuidoost voor het einde van dit jaar een besluit zal nemen. 

 

W.v.t.k: 

Joke vraagt of Clemmy al meer weet van het beoogde Wijkoverleg Gaasperdam, voorlopig wordt dit 

overleg niet gestart. 

Joke vraagt of er al een start is gemaakt met het Gebiesdplan voor 2019, Clemmy geeft aan dat de 

werksessies al geweest zijn. Het platform geeft aan het jammer te vinden dat zij hier niet bij zijn 

betrokken.  

Het platform geeft aan dat ze al vanaf de oprichting behoefte heeft aan een of andere financiële 

ondersteuning zodat ze ook schriftelijk de wijkbewoners kan informeren. Niet iedereen (vooral de 

ouderen) is digitaal. De gemeente wil echter alleen nog digitaal communiceren met bewoners en 

geeft voor nieuwsbrieven, brieven e.d. geen subsidies meer. Wellicht is er de mogelijkheid dat er 

meer gepubliceerd wordt in de gemeentekrant over de bewonersplatforms in dit stadsdeel dan nu 

het geval is. 

 

Actielijst 

 

 Wat Actie 

voor 

Sinds Afge-

rond  

1. Volgen uitvoering GGD rapport inzake ratten overlast Allen  05-06   

2.  Notulen en agenda sturen naar M. Idsinga  Joke 03-09  

3. RVV- ontheffing Nellestein Allen     

4. Datums plannen voor 2019  Allen   03-12  


